
Protokół Nr 22/2017
z posiedzenia XXII Sesji Rady Gminy Obryte

z dnia  17 lutego  2017 roku

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.02.

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXI  posiedzenia Sesji.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  

2017 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Pułtuskiego w 2017 r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej      

w Obrytem.
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Obryte na lata 2017-2020.
      12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.                                                    
      13. Wolne wnioski i informacje. 
      14. Zakończenie obrad.

 

                                                                           
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad .

Otwarcia posiedzenia XXII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .
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Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu.

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad .
P.Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad po pkt 11 punktu p.n. Podjęcie 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania oraz zasady zwrotu. 
Zmieniła się stawka godzinowa z tytułu umowy zlecenie, dlatego podjęcie 
uchwały jest konieczne.

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą zgłoszoną przez Wójta Gminy  
głosowało 14 radnych (100% obecnych).
Porządek obrad  ze zmianą zaproponowaną przez Wójta Gminy został przyjęty.

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXI posiedzenia Sesji.

P.Przew.RG - protokół z XXI posiedzenia Sesji był do wglądu przed posiedzeniem. 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono.
Za przyjęciem protokołu z XXI posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100% 
obecnych). 
 
Ad.4.   Interpelacje i zapytania radnych.

Nie zgłoszono zapytań ani interpelacji.

Ad.5.Sprawozdanie z działalności Wójta.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 

P.Wójt – w okresie od ostatniej sesji zajmowaliśmy się odśnieżaniem i utrzymaniem 
w przejezdności dróg na terenie gminy. Większych problemów w tego tytułu nie 
było. Staraliśmy się to robić na bieżąco.
Najwięcej czasu poświęciliśmy reformie oświaty. Uczestniczyłem w dwóch 
spotkaniach w Warszawie z Panem Wojewodą w sprawie tej reformy. W naszej 
gminie  reforma nic nowego nie wniesie. Gimnazjum zostanie zlikwidowane, klasy 
gimnazjalne będą włączone od 1 września do Zespołu Placówek Oświatowych          
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w Obrytem. Będzie to Szkoła Podstawowa w Obrytem z oddziałami gimnazjalnymi. 
Zmian w nauczycielach nie będzie. Z każdym rokiem klasy gimnazjalne będą 
odchodziły, natomiast powstaną siódme i ósme klasy w szkole podstawowej. W 2019
roku odejdą dwa roczniki tj. klasy ósme i klasy trzecie gimnazjum. W filiach szkół 
odbyły się zebrania mieszkańców w sprawie reformy. W filiach zostawiamy klasy    
I-VI, a szkoła podstawowa w Obrytem będzie ośmioklasowa. Stan uczniów w 
poszczególnych szkołach przedstawia się następująco : filia Zambski – 42 uczniów, 
filia Gródek – 35 uczniów plus oddział specjalny, filia Sokołowo -33 uczniów. W 
roku szkolnym 2017-2018 filia Zambski – 37 uczniów, filia Gródek – 32 uczniów plus 
oddział specjalny i filia Sokołowo – 30 uczniów. W roku szkolnym 2018-2019 filia 
Zambski – 40 uczniów, filia Gródek – 28 uczniów plus oddział specjalny i filia 
Sokołowo – 28 uczniów. W roku szkolnym 2019-2020 filia Zambski – 44 uczniów, filia
Gródek – 35 uczniów i filia Sokołowo – 30 uczniów. Za 2016 rok do filii Gródek 
dokładamy – 300.000 zł, do filii Zambski – 379.000 zł i do filii Sokołowo - 375.000 zł. 
Razem do oświaty dokładamy 2.472.174 zł.
Najekonomiczniej by było, żeby była jedna szkoła w gminie, ale szkoda tych 
pozostałych obiektów szkół. 
Jak co roku w styczniu była uroczystość przy pomniku w Sokołowie.
Pani Prezes Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa przekazała dla 
naszego przedszkola piękne tablice (materiały naukowe) dla przedszkolaków.
Uczestniczyłem też w roboczym spotkaniu z Wojewodą w sprawie dofinansowania 
remontów i modernizacji dróg gminnych.
Złożyliśmy wnioski o dofinansowanie do FOGR-u na remonty dróg w Zambskach 
Starych, Rozdziałach i w Sokołowie Włościańskim.
Jesteśmy w trakcie wyjaśniania drogi Gródek-Ulaski, ponieważ były problemy z 
ustaleniem granic tej drogi. Będziemy chcieli na tą drogę wystąpić do Wojewody        
o dofinansowanie. Mieszkańcy wyrażają wolę współpracy z gminą. Pojadę na 
konsultację do Wojewody w sprawie tej drogi. Złożymy wniosek  na dofinansowanie
budowy wodociągu w miejscowości Rowy. Jak tylko pogoda pozwoli, to będziemy 
robić oświetlenie uliczne w Zambskach Kościelnych na tzw. Mruczek.

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Wójt – przedstawił zmiany WPF Gminy Obryte z uzasadnienia do uchwały.
P.Przew. RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały.
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały.
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały.
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Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXII/152/2017 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej       
Gminy Obryte     została podjęta.

Ad.7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2017 r. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Wójt – zmiany w budżecie zostały  omówione przy Wieloletniej Prognozie 
Finansowej i są odzwierciedleniem zmian Uchwały Budżetowej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały.
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały.
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały.
P.Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXII/153/2017 w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2017 r. została podjęta.

Ad.8. Podjęcie uchwały w    sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Pułtuskiego w 2017 r.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Wójt - chodzi tu o kwotę 22.963,88 zł na zadanie realizowane wspólnie z powiatem 
pułtuskim pn. Budowa systemu wczesnego ostrzegania i alarmowania Powiatu 
Pułtuskiego . Projekt zakłada budowę systemu złożonego z zestawów syren 
alarmowych wraz z wyposażeniem oraz centrum sterowania i kontroli służące do 
informowania o niebezpieczeństwie ludności przebywającej na obszarze gmin 
powiatu pułtuskiego. Zadanie ma być zrealizowane do 30 maj 2017 r.
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały.
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.
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P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały.
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały.
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXII/154/2017 w sprawie     udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Pułtuskiego w 2017 r.    została podjęta.

Ad.9 Podjęcie uchwały w   sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Sekretarz – sejm wprowadził przepisy wprowadzające Prawo oświatowe. Gmina 
jako organ prowadzący szkoły na terenie gminy Obryte powinniśmy podjąć uchwałę
dotyczącą dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego. Gimnazjum w ciągu dwóch lat samo się wygasi, natomiast powstaną 
szkoły ośmioklasowe. Gdy tylko nowe przepisy zostały ogłoszone, została zwołana 
Komisja Oświaty. Na posiedzenie zostały zaproszone również Panie Dyrektorki 
szkół, które przedstawiły szczegółowo, jak sytuacja będzie wyglądała w naszej 
gminie po wprowadzeniu tej reformy. Został powołany zespól do spraw 
opracowania tej uchwały , w skład którego weszli : Pani Danuta Książak, Pani 
Barbara Piątek, Pan Mirosław Barszcz przy pomocy kancelarii prawnej obsługującej 
naszą gminę. Szukaliśmy różnych wariantów, ale takich aby w sposób pozytywny 
oddziaływały na naszych dzieci jak również aby nie krzywdzić nauczycieli 
gimnazjum. Każda inna konfiguracja mogłaby pociągać za sobą zwolnienia 
nauczycieli a także na nie do końca sprawny system nauczania naszych dzieci. 
Uchwała posiada 3 załączniki, które określają system działania na dzień dzisiejszy, 
po wchłonięciu gimnazjum i na lata przyszłe. Uchwała wymaga opinii Kuratora 
Oświaty , która jest wiążąca oraz opinia związków zawodowych ZNP. Rozmowy ze 
związkami były przeprowadzone. Po przyjęciu tej uchwały zostanie ona przesłana 
do Delegatury MUW w Ciechanowie  i do ZZ ZNP. Jest to istotna uchwała, 
ponieważ będzie się stawała aktem założycielskim szkół ośmioklasowych. Zarówno 
Wójt Gminy jak i Rada Gminy w sposób bardzo rozsądny podchodzą do całego 
systemu oświaty w gminie, dlatego też w uzasadnieniu do uchwały dopisano 
informację następującej treści : Informuję, że podjęcie uchwały w sprawie projektu 
dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
nie spowoduje zmian kadrowych w gronie nauczycieli i pracowników 
niepedagogicznych. Pozostaną zatrudnieni na dotychczasowych warunkach.
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.
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P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały.
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały.
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały.
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 radny był przeciw, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu.

Uchwała nr XXII/155/2017 w sprawie   projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego   została podjęta. 

Ad.10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Obrytem.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Wróblewska – Kierownik OPS – proponowany Statut OPS był szczegółowo 
omawiany na posiedzeniach komisji. Dotychczasowy Statut Ośrodka był z 2013 roku 
ze zmianą z 2016 roku. Statut ten nie uwzględniał jednak wszystkich zadań, które 
należą do właściwości Ośrodka. Po konsultacji z radcą prawnym proponuję przyjąć 
nowy Statut, który będzie obejmował wszystkie zadania realizowane przez OPS. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały.
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały.
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały.
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).

Uchwała nr XXII/156/2017   w sprawie przyjęcia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Obrytem została podjęta.

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Obryte na lata 2017-2020.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:
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P.Wróblewska – Program Wspierania Rodziny otrzymali wszyscy radni, był 
szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji. Program jest uchwalany na lata 
2017-2020 i  jest realizacją obowiązku nałożonego na gminy ustawą z dnia 9 czerwca 
2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, która to nakazuje gminie 
podejmowanie działań wspierających wobec rodzin przeżywających trudności w 
wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych. Dotychczasowy program wygasł 
w 2016 roku. Proszę o przyjęcie przedstawionego Programu.
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały.
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały.
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały.
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXII/157/2017   w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Obryte na lata 2017-2020 została podjęta.

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie     określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania oraz zasady 
zwrotu.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Wróblewska – w uchwale dotychczasowej była przyjęta stawka 11 zł za godzinę 
usług opiekuńczych, co od stycznia b.r jest niezgodne z obowiązującymi przepisami, 
ponieważ wysokość minimalnej stawki godzinowej dla umów zleceń w 2017 r. 
wynosi 13 zł za godzinę. Uchwała była konsultowana z kancelarią prawną. 
Dlatego też podjęcie tej uchwały jest konieczne.
P.Wójt – mamy w naszym środowisku osoby samotne, słabo poruszające się, które 
wymagają obsługi codziennej nawet w formie dokonania zakupów. Chcemy poprzez
to uniknąć umieszczania takich osób w domach pomocy społecznej, gdzie trzeba 
ponosić duże koszty. Mamy na terenie gminy kilka takich osób. Zatrudnimy osobę 
na umowę zlecenie, która będzie opiekowała  się takimi osobami.
P.Oleksa – czy kryterium dochodowe jest brane pod uwagę.
P.Podpora – z czego wynika ta podwyżka, kto ustala liczbę godzin.
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P.Wróblewska – liczbę godzin usług wyznacza lekarz, kryterium dochodowe jest 
brane pod uwagę. Stawka wzrosła z uwagi na wzrost wysokości stawki minimalnej 
dla umów zleceń.
 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXII/158/2017 w sprawie     określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat jak również tryb ich pobierania oraz zasady zwrotu została podjęta.

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Nie było interpelacji ani zapytań radnych.

Ad.14. Wolne wnioski i informacje.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:

P.Wójt – radny Mroczkowski zgłaszał zapytanie o wykonanie przejść w Obrytem, ta 
sprawa została zgłoszona do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku. 
Dyrektor zapewnił, że ta sprawa będzie załatwiona , więc wiosną będzie ten problem
rozwiązany.
Po przejęciu oczyszczalni w Obrytem, działka po byłym SKR-ze stanowiąca własność
gminy miała być sprzedana. Powierzchnia działki wynosi 0,36 ha, jest już wycena 
zrobiona i na sesji w marcu będzie uchwała w sprawie zbycia nieruchomości.
Zakończyliśmy remont budynku Urzędu Gminy , zostały pomalowany ściany na 
klatce schodowej i na drugim piętrze oraz  wymienione drzwi i podłogi na drugim 
piętrze. Zostały tylko schody, ale na razie nie wiemy co z nimi zrobić. Jak wejdzie do 
realizacji termomodernizacja, to również na zewnątrz ten budynek będziemy chcieli 
poprawić oraz budynek ZPO.
P.Lesiński –sołtys wsi Tocznabiel - czy są jakieś postępy z drogą do Tocznabieli przez
las.
P.Wójt – na razie nie ma żadnych postępów.
P.Linka – sołtys wsi Zambski Kościelne– kiedy będą postępy.
P.Wójt – musimy wybrać jedną drogę albo od Pana Pawlaka albo przez Tocznabiel. 
W tym roku na pewno nie zrobimy. Jeżeli wniosek będziemy składać , to może          
w 2018 roku. Najpierw chcemy porobić krótkie odcinki dróg gminnych.
P.Linka – a co z drogą w Zambskach Kościelnych na tzw. Mruczek. 
P.Wójt – tą drogę będziemy starali się wykonać ze środków FOGR-u w 2018 roku.
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P.Linka – lustra na drodze powiatowej w Zambskach Kościelnych są źle postawione. 
Jak my je poprawimy, to przyjeżdżają z Zarządu Dróg i je zmieniają.
P.Podpora – bo te lustra stoją prawidłowo.
P.Borczyński – przypominam Panie Wójcie o dwóch lustrach do Rozdział.
 
Ad.15. Zakończenie obrad.

Godz. 14.03   – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXII Sesji 
Rady Gminy Obryte.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Protokolant:

/Zofia Bala/
Przewodniczący Rady Gminy

        /Rafał Jackowski/




